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LEDENVERGADERING  
29 februari 2024  20.00 uur  Wittenhorst  Halsteren  
Aanwezig:  Eugene van den Eijnden, Roger Brusselaars, Jan van den Eijnden, Sjef Robben, Kees Rommens, Peter Tange, Wim Buijs, Kees Kaijser, Cora Hoogcarspel, 
Wout Huijgens, Jack Maas, Jan Fanken (DRWouw), Jan van Meel, Hans Korvers, T.Schuurbiers 
.  

Afwezig m.k.:  Marissa Zegers, Ton Manni, Marloes Roks, Mark van Doorn 

 
  
 
 
      

 Onderwerp Toelichting Verslag / Besluit Actie 
1.  Opening   Welkom: even en voorstelrondje i.v.m. nieuwe gezichten  

2.  Notulen ledenvergadering d.d.  
25-1-2024 

Al eerder toegezonden akkoord  

3.  Post/berichten Contactformulier Jan van Fessem 
 
 
 
 
 
 
Contactformulier Jenneke Jongman 
 
 
Zorghuys 
 
Jankenberg garage 
 
 
 

Probleem snelheid Waterstraat en parkeren bij Springplank. 
Doorgegeven aan wijkagente. Probleem oversteek voetgangers 
Eendrachtweg-Steenbergseweg. Geen speciaal 
voetgangersoversteekplaats. Te weinig tijd. Probleem weggelegd bij 
gemeente, maar waarschijnlijk is het de provincie die actie moet 
ondernemen.  
 
Buurtcommissie Vrederust. Komen 7 maart in bestuursvergadering 
kennis maken. Probleem; woningbouw op Vrederust. 
 
Willen na bouwvakvakantie gaan bouwen bij de molen. 
 
Projectontwikkelaar gevraagd ook de bewoners tegenover het 
garageterrein te informeren. 
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Jan van Meel spiegel 
 
 
Diverse berichten Havengebied (10) 
 
Schoolstraat/Kruisberg 

Gemeente vindt het niet nodig een spiegel te plaatsen. Er is volgens 
gemeente ook geen plaats voor. 
 
 
 
Werkgroep heeft inmiddels een overleg gehad op gemeentekantoor. 
Gesproken over snelheid, bloembakken, inrichting weg, verwijderen 
drempel enz. eind april kan antwoord verwacht worden. 
 
 

4.  Buurtpreventie Vz stopt met activiteiten 
 

Bram Vriens stopt als voorzitter. 
Veel vrijwilligers zijn inmiddels gestopt. Nauwelijks nieuwe aanwas. 
Rode Schouw draait nog beperkt. 
Voor zo ver bekend zijn er weinig problemen in de wijken. Op zich is dat 
een goed teken. In een aantal (deel)buurten wordt nog wel een 
“buurtapp” gebruikt. 
 
 

 

5.  Schans 6   Dorpsraad kiest voor woningbouw in Schans 6. Gemeente wil er 
industrie vestigen. 
Er zou grote vraag zijn naar mogelijkheden vestigen bedrijven. 
Woningbouw kan volgens de gemeente in deel van de polder (campus), 
tegenover Intratuin (Brabantse Wal?) en Vrederust. 
Dorpsraad stelt dat er grote behoefte is aan woningen; voor 17 
woningen aan Ambachtsweg waren 400 belangstellenden. 
Alles ligt nog open; nu verkennende gesprekken. 
Dorpsraad gaat college en raad op de hoogte stellen van haar voorkeur. 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
PT 

6.  Financiën  
 

Krijgen geld vanuit een ander gemeentelijk potje. 
Wordt vanuit gemeente nog gekeken waar onze subsidie vandaan moet 
komen. 
Dorpsraad Wouw krijgt van gemeente Roosendaal vouchers om zaken 
te stimuleren activiteiten te ontwikkelen.  
DRH kan burgerinitiatieven ondersteunen richting gemeente, maar wil 
zich niet mengen in subsidiering van activiteiten. Dorpsraad wil graag 
boven organisaties staan en niet de indruk geven bepaalde voorkeuren 
te hebben. 
Huidige regelingen in gemeente Bergen op Zoom voldoen. 

 

7.  Aldi   Geen nieuws  

8.  Burgerparticipatie  
 

Marissa heeft bij WijZijn een presentatie gegeven over de activiteiten 
van de Dorpsraad en haar samenwerking met andere sociaal-
maatschappelijke organisaties. 
Toehoorders stonden verbaasd van de vele activiteiten.  
 
 

 



9.  Auvergnepolder Fietspad (waterpoort werkt Rian G) 
 
 
 
 
 
 
Verdeelstation 
 
 
 
 
 
Windmolens 

Eugene en Wout hebben 1 maart een gesprek op gemeentekantoor over 
activiteiten m.b.t. Watersnoodherdenking. 
Er wordt gewerkt aan realisering fietsroute Linie van de Eendracht. 
Markiezenhof werkt ook mee aan de verhalenlijn. 
Wout heeft zich ingeschreven voor de cursus Waterpoort. 
 
 
Aan TenneT gevraagd of zij ook een omgevingsgroep kunnen 
samenstellen zodat omwonenden mee kunnen praten en denken over 
ontwikkeling en exploitatie van het verdeelstation.  Nog geen antwoord. 
Over een ontsluitingsweg is nog niets bekend. TenneT vindt dit een zaak 
van de gemeente. 
 
Puur Energie wil een omgevingsgroep samenstellen. Deel van 
opbrengst kan dan ten goede komen aan omwonenden en / of sociaal-
maatschappelijke organisaties die actief zijn in de directe omgeving van 
de molens.   
Jan van den Eijnden geeft aan een schriftelijk verslag te gaan maken 
over alles wat speelt rondom mogelijke plaatsing windmolens 
Rubeerdijk. 
 
Gemeente heeft een verplichting om X megawatt te leveren. Puur 
Energie wil dit graag regelen, maar misschien zijn er nog meer bedrijven 
die dat willen en kunnen. 
Er volgt een discussie over ++ en -- . Beter dit nogmaals te doen als 
iedereen geïnformeerd is via het aangekondigde verslag van Jan. 

 

10.  Milieuzaken havengebied *gesprek maart (Wout, Ton, Sjef) Voorbereiding voor gesprek 20 maart loopt. Gesprekspartners zijn 
Sabic, commissie Tuinwijk, commissie Noordgeest en Dorpsraad 
Halsteren. Gespreksleiding wethouder Letty Demmers 

 

11.  St.Elisabeth 
 

In april weer een bijeenkomst. 
Definitieve tekeningen worden pas eind 2024 verwacht. 

 

12.  Bouwactiviteiten Halsteren *Ambachtsweg/Wouwseweg 
 
*Mozartstraat 
 
*hart van Halsteren 
 
 
 
*Woonzorgcomplex Fort Pinsenweg 

Vordert 
 
Leidingen worden gelegd 
 
Bomen verwijderen, tuinen opruimen. Misschien een strandjuttersdag. 
Consensus bereiken? Voor alle zekerheid nogmaals navragen om 
verrassingen te voorkomen. Eugene vraagt dit na. 
 
Aanvraag omgevingsvergunning is ingetrokken. 
Waarschijnlijk omdat aanvraag (nog) niet volledig is. 

 
 
 
 
 
 
EvdE 
 
 

13.  Sociale Media  
 

Geen nieuws  

14.  Braderie  
 

Geen nieuws  



15.  Visie buitengebied  
 

Visie van de gemeente. 
Is door gemeente opgemaakt nadat er input is gevraagd aan inwoners 
van de gemeente. 
Visie is niet bepalend; elke discussie is nog mogelijk. 
Misschien ook gezamenlijk aanpakken met Dorpsraad Lepelstraat. 
 

 

16.  Rondvraag   
 
 
Bomen gerooid Elkhuizenlaan. 
Groen is voor groot deel weer hergebruikt. 
Jan Franken (DRWouw) 
Steeds meer samenwerking met andere Dorpsraden.  
Jack 
Parkeerplaatsen bij oude bibliotheek (Beijmoer). 
Er staan (te) grote auto’s. Blokkeren deels de stoep. Idem bij pastorie. 
Eugene meldt dit bij ambtenaar. 
Wateroverlast Schoolstraat Julianastraat.  
Commissie Schoolstraat zou dit al bij gemeente hebben weggelegd. 
Antwoord eind april. 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
EvdE 
 
 
 
 
 

 
Volgende bestuursvergadering 7 maart  en ledenvergadering 28 maart.  
 
Peter Tange 
secretaris DRH        


